

STATE OF
COLORADO

Zuber - DNR, Rob <rob.zuber@state.co.us>

RN-8 Extension

2 messages

Moline, Benjamin <Ben.Moline@molsoncoors.com>
To: "Zuber - DNR, Rob" <rob.zuber@state.co.us>

Tue, Nov 23, 2021 at 11:07 AM

Good day Rob –

Coors Energy is requesting extension for RN-8 to allow for adequate review time. Requested extension is to December 22, 2021.

Thanks – Ben



Ben Moline, PE

Senior Manager, Water Resources & Environmental Compliance

PO Box 4030 Golden, CO 80402

303-277-3342 (o)

303-810-4231 (m)

The information transmitted is intended only for the person or entity to which it is addressed and may contain confidential and/or privileged material. Any review, retransmission, dissemination or other use of, or taking of any action in reliance upon, this information by persons or entities other than the intended recipient is prohibited. If you received this in error, please contact the sender and delete the material from any computer. If you do not wish to receive future correspondence from Molson Coors, please [click here](#) and type "REMOVE" in the subject line. For more details, [contact us](#). Molson Coors Brewing Company is a publicly held corporation on the New York Stock Exchange.

L'information transmise s'adresse uniquement à la personne ou l'entité qui en est le destinataire et peut contenir de l'information confidentielle et/ou privilégiée. Il est strictement interdit à quiconque n'en est pas le destinataire, d'en prendre connaissance, de la retransmettre, de la disséminer ou d'en faire quelque autre usage, ou d'agir sur la foi de telle information. Si vous avez reçu cette transmission par erreur, veuillez s.v.p. en aviser l'expéditeur et effacer la présente de la mémoire de tout ordinateur. Si vous ne désirez plus recevoir de futures correspondances de la part de Molson Coors, s.v.p. [Cliquez](#)

[ici](#) et indiquer "RETIRER" dans l'objet du message. Pour plus de détails, [contactez-nous](#). Molson Coors Brewing Company est une société ouverte cotée à la Bourse de New York.

Zuber - DNR, Rob <rob.zuber@state.co.us>
To: "Moline, Benjamin" <Ben.Moline@molsoncoors.com>

Tue, Nov 23, 2021 at 11:16 AM

Hello, Ben

The Division approves this extension, and I will update our Permit System with this date.

Rob

Rob Zuber, P.E.
Environmental Protection Specialist
Active Mines Regulatory Program



COLORADO
Division of Reclamation,
Mining and Safety
Department of Natural Resources

P 303.866.3567, extension 8113 | Cell 720.601.2276
1313 Sherman Street, Room 215, Denver, CO 80203
rob.zuber@state.co.us | <http://drms.colorado.gov>

[Quoted text hidden]